

MINISO

USER MANUAL

使用説明書

Life is for Fun Series

Wireless Headphones

Série Life is for Fun Casque

Audio sans Fil

سماعة لاسلكية حياة متعة

Ariculares de Diadema

Inalámbricos (Beige)

Serie Life is for Fun

Life is for fun 系列頭戴藍牙耳機

MODEL: WB-205

1. Volume+Next

2. Functional Button

3. Volume+Previous

4. Indicator Light

5. 3.5mm Audio Port

6. Mic

7. USB-C Charging Port

8. Power Button

Accessories

Device*1, Charging Cable*1, User Manual*1

Product Parts

Bluetooth

V5.3

Frequency Response

20Hz-20kHz

Pairing Name

MINISO-WB205

Sensitivity

109±3dB

Function

Multimedia, phone calling

Charging Port

USB-C

Charging Input

5V --- 200mA

Transmission Distance

10m

Battery Capacity

300mAh

Charging Time

2h

Music Playback Time

Around 13h (Volume 50%)

Calling Time

Around 10h

Impedance

32Ω

Product Parameters

Automatic Pairing

During 10 seconds pairing will be done with the device paired last time, blue light on for 1 second then turns off

Earphones Getting Charged

Plug charging cable, earphones turn off automatically and start charging, red light is constantly on during charging

Fully Charged

Indicator light turns off when fully charged

Low Battery Alarm

When the battery is lower than 3.3V, there will be a low battery alert every 3 minutes, red light blinks once every 5 seconds

Previous Track

Press volume- button for around 2 seconds to move to previous track

Next Track

Press volume+ button for around 2 seconds to move to next track

Volume-

Press volume- button to turn volume down

Volume+

Press volume+ button to turn volume up

Pause

Press functional button to pause

Play

Press functional button to play

Answer Call

Press functional button to answer the coming call, blue light blinks

End Call

Press functional button to end the call, blue light blinks

Reject Call

Long press functional button to reject the call

Voice Assistant Activation

Long press functional button to activate voice assistant

EQ Switching

Double press functional button to between EQ1 (balanced sound effect) and EQ2 (bass sound effect), the default is heavy bass

AUX Mode

When plugging 3.5 audio cable, Bluetooth turns off automatically, red light is on for 2 seconds then turns off

Cautions

1. Keep 1m out of reach of children.
2. Keep the device and its accessories in a cool, ventilated place without direct sunlight.
3. Please reasonably control the volume and time of using the headset to avoid hearing damage.
4. Do not pull with excessive force, keep away from water and fire.
5. Do not use high-power player to avoid damage to the product.
6. It is strictly prohibited to place and use the product near items with strong magnetic field.
7. It is recommended to try it before purchase to confirm that the headset can be used normally after connecting your electronic device.

Troubleshooting

1. Fail to pair the wireless earphones with your cellphone.
Solution: Check if the earphones are in pairing mode, and whether the phone BT function is on. Check the list on your phone, remove the earphones from the list, follow the instructions of user manual to pair the earphones with your phone again.
2. Cannot turn on the wireless earphones.
Solution: Check the battery to see if it is low.
3. Can the battery of the wireless earphones be replaced?
Answer: No, The lithium polymer battery in the earphones is irreplaceable.
4. The wireless earphones got disconnected with the phone within 10 meters.
Solution: BT is wireless so that it is very sensitive to objects between the earphones and the connected device. Check if there are any metal or other objects that may affect the connection within the effective distance.
5. Cannot hear audio playing when the earphones are connected to the computer or phone.
Solution: Check whether the computer's audio output is already connected to wireless device and whether the Bluetooth in the computer supports A2DP protocol. Make sure the volume is up on your phone or computer.
6. Can I operate the Apps of my phone through the earphones after connecting the wireless earphones to the phone?
Answer: Some apps may not support being operated through the earphones due to their settings.

FCC Warning:

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause interference.
(2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

ISED Warning:

This device contains license-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's license-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause interference.
(2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.
This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

Accessories

Appareil*1, Câble de Chargement*1, Manuel d'Utilisation*1

Pièces du Produit

1. Volume+/Suivant

2. Bouton Fonctionnel

3. Volume-Précédent

4. Témoins Lumineux

5. Port Audio 3.5mm

6. Micro

7. Port de Chargement USB-C

8. Bouton d'Alimentation

Paramètres du Produit

Bluetooth

V5.3

Réponse en Fréquence

20Hz-20kHz

Nom de l'Appareil

MINISO-WB205

Sensibilité

109±3dB

Fonction

Multimédia, appels téléphoniques

Port de Chargement

USB-C

Entrée de Chargement

5V --- 200mA

Distance de Transmission

10m

Capacité de la Batterie

300mAh

Temps de Chargement

2h

Durée de Lecture de la Musique

Environ 10h (Volume 50%)

Temps d'Appel

Environ 10h

Impédance

32Ω

Fonctions

Function

Instructions

Activer

Appuyez sur le bouton d'alimentation pendant environ 2 secondes, mise sous tension : la lumière bleue clignote 3 fois, appairage : les lumières rouge et bleue clignotent alternativement.

Désactiver

Appuyez sur le bouton d'alimentation pendant environ 3 secondes, la lumière rouge s'allume pendant 2 secondes puis s'éteint.

Bluetooth

Allumez les écouteurs, recherchez le nom d'appairage du MINISO-WB205 sur l'appareil auquel vous souhaitez connecter les écouteurs et choisissez d'appairer, la lumière bleue s'allume pendant 1 seconde puis s'éteint.

Appareils

Pendant 10 secondes, l'appairage est effectué avec le dernier appareil appairé, la lumière bleue s'allume pendant 1 seconde puis s'éteint.
Brancher le câble de chargement, les écouteurs s'éteignent automatiquement et commencent à se charger, la lumière rouge est constamment allumée pendant le chargement.
Le voyant s'éteint lorsque l'appareil est complètement chargé.
Lorsque la batterie est inférieure à 3,3 V, une alerte de batterie faible est émise toutes les 3 minutes, le voyant rouge clignote une fois toutes les 5 secondes.
Appuyez sur la touche volume- pendant environ 2 secondes pour passer à la piste précédente.
Appuyez sur la touche volume+ pendant environ 2 secondes pour passer à la piste suivante.
Appuyez sur la touche volume- pour baisser le volume.
Appuyez sur la touche volume+ pour augmenter le volume.
Appuyez sur le bouton fonctionnel pour mettre en pause le produit.
Appuyez sur le bouton fonctionnel pour lancer la lecture.
Appuyez sur le bouton fonctionnel pour répondre à l'appel entrant, la lumière bleue clignote.
Appuyez sur le bouton fonctionnel pour mettre fin à l'appel, la lumière bleue clignote.
Appuyez longuement sur le bouton fonctionnel pour rejeter l'appel.
Appuyez longuement sur le bouton fonctionnel pour activer l'assistant vocal.

Résolution des problèmes

1. Les écouteurs sans fil ne peuvent pas être appairés au téléphone.
Solution : Vérifiez si les écouteurs sont en mode d'appairage et si la fonction BT du téléphone est activée. Vérifiez la liste sur votre téléphone, retirez les écouteurs de la liste, suivez les instructions du manuel d'utilisation pour appairer à nouveau les écouteurs avec votre téléphone.
2. Impossible d'allumer les écouteurs sans fil.
Solution : Vérifiez la batterie pour voir si elle est faible.
3. La batterie des écouteurs sans fil peut-elle être remplacée ?
Réponse : Non. La batterie au lithium polymère des écouteurs est irremplaçable.
4. Les écouteurs sans fil ont été déconnectés du téléphone dans un rayon de 10 mètres.
Solution : La technologie BT étant sans fil, elle est très sensible aux objets situés entre les écouteurs et l'appareil appairé. Vérifiez s'il y a des objets métalliques ou autres qui peuvent affecter l'appairage dans la distance effective.
5. Impossible d'entendre la lecture audio lorsque les écouteurs sont appairés à l'ordinateur ou au téléphone.
Solution : Vérifiez si la sortie audio de l'ordinateur est déjà appairée à un périphérique sans fil et si le Bluetooth de l'ordinateur prend en charge le protocole A2DP. Assurez-vous que le volume est élevé sur votre téléphone ou votre ordinateur.
6. Puis-je utiliser les applications de mon téléphone avec les écouteurs après avoir appairés les écouteurs sans fil au téléphone ?
Réponse : Il se peut que certaines applications ne puissent pas être utilisées via les écouteurs en raison de leurs paramètres.

Avertissement ISCED:

Cet appareil contient un (des) émetteur(s)/récepteur(s) exempté(s) de licence qui est (sont) conforme(s) au(x) RSS(s) exempté(s) de licence du ministre de l'Innovation, des Sciences et du Développement Économique du Canada. Le fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes :
(1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences.
(2) Cet appareil doit accepter toute interférence, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable de l'appareil.
Cet émetteur ne doit pas être installé ou fonctionner en conjonction avec une autre antenne ou un autre émetteur.
L'appareil a été évalué pour répondre aux exigences générales en matière d'exposition aux radiofréquences. L'appareil peut être utilisé sans restriction dans des conditions d'exposition portable.

[illegible]